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Afbouw verbrandingscapaciteit en verplichte inzameling restplastics  -  Stand van zaken

In het regeerakkoord 2014-2019 wordt aan de Openbare Vlaamse 
Afvalstoffenmaatschappij (OVAM) de overkoepelende regie toegekend om op Vlaams 
niveau de verbrandingscapaciteit af te stemmen op de resterende hoeveelheid restafval. 
Uit het OVAM-rapport blijkt dat er in 2015 een beschikbaar aanbod was van 2.081.800 
ton brandbaar afval. De vergunde verwerkingscapaciteit bedroeg in datzelfde jaar 
2.021.000 ton. Uit deze analyse blijkt dat de beschikbare verbrandingscapaciteit zeker 
niet hoger is dan het aanbod van brandbaar afval.

Op korte termijn is het doel van het uitvoeringsplan inzake huishoudelijk afval om te 
komen tot een daling van het aanbod brandbaar afval en - uiteraard in relatie daarmee - 
een afbouw van de verbrandingscapaciteit. Wat de lange termijn betreft, heeft OVAM de 
opdracht om een langetermijnvisie uit te werken. 

In het afvalplan kunnen we lezen dat OVAM een instrument zal ontwikkelen om tijdens 
de planperiode de afbouw van de afvalverbrandingsinstallaties te ondersteunen. De visie 
wordt ontwikkeld tegen eind 2018. Het instrument moet ten laatste in 2020 operationeel 
zijn.

Vlaanderen wil een verplichte algemene inzameling van restplastics invoeren via de 
nieuwe erkenning van Fost Plus. Hiervoor lopen er momenteel een aantal proefprojecten. 
Minder plastic in het restafval zal uiteraard ook voor de verbrandingsovens gevolgen 
hebben. Niet alleen zal er minder materiaal worden aangevoerd, het aangevoerde 
materiaal heeft ook minder calorische waarde.

1. Op welke manier zal de afbouw van de verbrandingscapaciteit op korte termijn 
worden gestimuleerd en ondersteund?

2. Werd er bij de verplichte inzameling van restplastics rekening gehouden met de 
verbrandingscapaciteit in Vlaanderen? Zo ja, op welke manier?
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1. De OVAM zal vanuit het tijdsperspectief voorzien in het Uitvoeringsplan voor 
huishoudelijk afval en gelijkaardig bedrijfsafval (HAGBA) economische en juridische 
instrumenten onderzoeken om deze afbouw te stimuleren.

2. Het HAGBA stelt een hele reeks acties voor om de hoeveelheid recycleerbaar afval uit 
het restafval te verminderen. De evolutie van het aanbod brandbaar afval en de 
aanwezige en benodigde verbrandingscapaciteit wordt jaarlijks door de OVAM 
geëvalueerd. 


